



Lembaga Minyak Sawit Malaysia

MALAYSIAN PALM OIL BOARD (MPOB)

KENYATAAN TENDER

Pelawaan tender kepada syarikat/kontraktor yang berminat untuk mengambil bahagian, berpengalaman dan yang berdaftar dengan **CIDB yang masih sah tempoh** bagi tender berikut :

BIL.	NOJUK DAN TAJUK TENDER	SYARAT PENDAFTARAN (KOD BIDANG CIDB)	MAKLUMAT TAKLIMAT, TARIKH PENJUALAN & TARIKH TUTUP	TEMPAT DOKUMEN DIJUAL & PEGAWAI YANG DIHUBUNGI
1.	NO. TENDER : MPOB(T/K)25/24 (TS1-1824) CADANGAN KERJA-KERJA MEMBINA DAN MENYIAPKAN DUA (2) BLOK EMPAT (4) UNIT KUARTERS BARU PEKERJA LADANG TERMASUK KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DENGANNYA DI PERUMAHAN SILAM, STESEN PENYELIDIKAN MPOB LAHAD DATU, SABAH.	Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Pengkhususan & Kategori (Gred G3) : B04 - Kerja-Kerja Pembinaan Bangunan; dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) oleh Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU)	Tarikh Taklimat & Lawatan Tapak: 27 Jun 2024 (Khamis) Masa Taklimat: 10.00 pagi Tempat Berkumpul: Bilik Mesyuarat Tingkat 1, Pusat Latihan Sawit Malaysia (PLASMA), Stesen Penyelidikan Lahad Datu, KM 10, Jalan Tengah Nipah, 91109 Lahad Datu, Sabah Tarikh Penjualan Dokumen Tender: 27 Jun 2024 (Khamis) – 16 Julai 2024 (Selasa) Tarikh Tutup: 23 Julai 2024 (Selasa) pukul 12.00 tengah hari.	Kaunter Kewangan, Unit Kewangan & Perolehan, Aras 1, Bangunan Pentadbiran, Ibu Pejabat MPOB, No. 6, Persiaran Institusi, Bandar Baru Bangi, 43000 Kajang, Selangor Tel: 603-8769 4524; Atau Stesen Penyelidikan Lahad Datu, KM 10, Jalan Tengah Nipah, 91109 Lahad Datu, Sabah Tel : 089-868 188/373/556/969 Untuk keterangan selanjutnya, sila hubungi: Nama Pegawai: En. Abd Jalil bin Ibrahim No. Tel : 03-8769 4641

1. Dokumen tender berharga **RM50 senaskhah** boleh dibeli secara **draf bank sahaja** (tidak dikembalikan) atas nama **Lembaga Minyak Sawit Malaysia** mengikut waktu dan tempat seperti jadual di atas pada hari bekerja dan waktu pejabat dari **9.00 pagi hingga 12.00 tengah hari** atau **2.00 petang hingga 4.00 petang**.
2. Petender **adalah diwajibkan menghadiri sesi taklimat dan lawatan tapak** bagi mendapatkan maklumat yang lebih tepat dan mengetahui keadaan/maklumat tambahan yang berguna bagi menyediakan tawaran tender.
3. **Hanya penama dalam Sijil Pendaftaran MOF/SSM/Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK-CIDB) sahaja dibenarkan menghadiri sesi taklimat tender** manakala bagi pembelian dokumen tender, wakil kepada pemilik syarikat/kontraktor dengan **Surat Perwakilan Kuasa** adalah dibenarkan. **Sesalinan sijil pendaftaran/kehadiran taklimat** di atas hendaklah dikemukakan kepada MPOB (tidak dikembalikan) sebagai bukti kelayakan. **Sila bawa cap syarikat semasa berurusan dengan MPOB.**
4. Dokumen tender yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul dan dimeteri serta ditulis nombor, tajuk dan tarikh tutup tender di sudut atas sebelah kiri sampul. Dokumen tender tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender pada atau sebelum tarikh tutup tender di alamat: **Peti Tender, Kaunter Kewangan, Unit Kewangan & Perolehan, Aras 1, Bangunan Pentadbiran, Ibu Pejabat MPOB, No. 6, Persiaran Institusi, Bandar Baru Bangi, 43000 Kajang, Selangor.**
5. Tarikh tutup tender adalah seperti dinyatakan dalam jadual di atas. Tender yang lewat diterima dari tarikh dan masa tutup yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.

Keutamaan dan kelebihan diberikan kepada syarikat-syarikat yang berpengalaman dalam bidang yang berkaitan.

Size: 9cm x 4cols-Borneo Post